
 

 

 

 

VIKEN IDRETTSKRETS 

Adresse  

Viken idrettskrets 

Strømsveien 80 

2010 Strømmen 

e-post viken@idrettsforbundet.no 

 

 

 

Protokoll fra styremøte 6/23-24, i Viken idrettskrets 

Dato: 13.06.2023  

Sted: Teams  

Til stede: 

Styremedlemmer:  Kjetil Bakke, Anne Groseth, Turid Williksen, Odin Sjøtun, Amalie 
Hov Malkenes, Hilde Stokke , Anita Hokholt Engh  

Varamedlemmer:  Roy Wetterstad 

Forfall:   André Hansen, Roar Bogerud (leder), Emilie Zakariassen Hansen, 
Pål Thomassen, Samir Tawfiq 

Adm:  Kathinka Mohn (org.sjef), Runar Sveen (assisterende org.sjef),  

Habilitet: Ingen av styrets medlemmer meldte seg inhabile i noen av sakene.  

Lagsbevegelser sendes ut sammen med protokollen. 

37/23-24 Protokoll fra styremøtet 09.05.2023 

Vedtak: Protokollen fra styremøtet 09.05.2023 vedtas 

38/23-24 Arendalsuka 14.-18. august 

Administrasjonen jobber med følgende møteplan for Arendalsuka:  

• KS: Idrettsråd 

• Folkehelseforeningen, Legeforeningen, Røde Kors: Helse 

• ENOVA: Bærekraft 

• Tonje Brenna: Idrett/skole/aktivitet/Aktive lokalsamfunn 

• Fylkespolitikere fra AP og H i de kommende tre fylkeskommunene 

Vi leier hus i Fevik, og har invitert inn Oslo idrettskrets som kommer med 2/3 personer. 
Totalt seks enkeltrom, ett dobbeltrom samt stor stue med to sofaer. Fra 
administrasjonen reiser tre personer.  

Vedtak: Fra styret reiser Roar Bogerud, Kjetil Bakke og Pål Thomassen.  
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39/23-24 Evaluering av ledermøtet og idrettstinget  

Ledermøtet 
• Hva fungerte bra: Alle var enige om at møtet var bra planlagt og gjennomført. 

• Forbedringspunkter: Det ble ytret ønske om å etablere fast ledermøte hver høst 

og vår. Dette vil skape forutsigbarhet og kunne gjøre det lettere for de mindre 

idrettsrådene å møte. 

Idrettstinget:  
• Hva fungerte bra: Gode og grundige forberedelser, disiplin med hensyn til å ikke bli for 

dominante, fungerte bra å kommunisere på Messenger, vi fikk gjennomslag i mange 

saker. Begge de to eksterne delegasjonsdeltakerne gav uttrykk for å være fornøyde. 

• Forbedringspunkter: Vi må jobbe for at IKSU er bedre samsnakket med hensyn til saker 

som angår idrettskretsene. Vi burde ha sett muligheten av et negativt vedtak i 

delegatsaken og planlagt et endringsforslag.  

 
Vedtak: Styret er i det vesentlige svært fornøyd, men tar med seg forbedringspunktene. 
 
40/23-24 Ekstratildeling 125 millioner 
Saksframlegg og tildelingsbrev fra NIF vedlagt. 
 
Styret sa seg fornøyd med de framlagte fordelingskriterier. Styret ba om at 
idrettskretsen i løpet av kommende høst forespør idrettsrådene om deres mening om 
fordelingskriteriene.  
 
Vedtak:  
VIKs kriterier: 

1. Fordelingen baseres på samlet modell med vekting i tråd med KUDs modell (nedenfor) 

2. Idrettsrådet fordeler midlene i sin kommune, nedenstående er forslag til modell for 

praktisk gjennomføring samt modell for fordeling der hvor idrettsrådet ikke har 

kapasitet til å foreta fordelingen.  

3. Idrettslag kan ikke gis beløp under 1000 kroner. Et idrettslag må enten få 0 eller fra 

1000 kroner og mer (krav fra NIF). 

4. Alle idrettslag med medlemmer i målgruppen (barn og ungdom 6-19 år) tilgodeses 

5. Allianseidrettslag holdes utenfor dersom all aktivitet foregår i klubber tilknyttet 

alliansen 

6. Midlene fordeles med 5 000 kr i grunntilskudd per IL  

7. Resten av midlene fordeles etter % av barn og unge (6-19) i det enkelte IL innenfor den 

enkelte kommune. VIK bidrar med medlemstall til det enkelte IR.  

8. Dersom totalbeløpet er for lite til å ha 5 000 kr som grunntilskudd, settes grunnbeløpet 

til 30% av totalbeløpet i kommunen (minimum 1 000 kr). 

9. Idrettsrådene oversender fordelingen til VIK som formidler videre til NIF i tråd med den 

prosessen som NIF har vedtatt. Fordelingen skal foretas i sin helhet før idrettslagene får 

overført tildelte midler. 

Ekstratilskuddet for inkludering av barn og unge (1 086 793 kroner) i de 23 
kommunene fordeles basert på innstilling fra det enkelte idrettsråd. Ovenstående 
kriterier er anbefalinger for praktisk gjennomføring. Dersom enkelte idrettsråd ikke har 
kapasitet eller rekker å foreta fordelingen innen 15.8., vil VIK foreta fordelingen etter de 
vedtatte kriteriene. NIFs retningslinjer skal legges til grunn. 
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Administrasjonen bes i løpet av kommende høst forespørre idrettsrådene om deres 
formening om fordelingskriteriene. 
 
41/23-24 Infosaker – kun skriftlig orientering 

• Årsrapporten 2022 – rapporten vedlagt  
• Politisk kvarter – informasjon vedlagt 
• Nytt fra administrasjonen – informasjon vedlagt 
• Styreseminar 25. og 26. august – informasjon vedlagt 
• Inntil 5% av LAM-midlene til idrettsrådene: ordningen er et 2 års prøveprosjekt 

og det forutsettes at kommunen legger til minimum tilsvarende beløp. 

Vedtak: Sakene tas til orientering 

 
42/23-24 Eventuelt 
Anita Hokholt Engh hadde følgende saker:  

• Styret var enige om at også eksterne medlemmer kan tre inn i parautvalget. 
• Styret tilsluttet seg at parautvalget med bistand fra administrasjonen fremskaffer 

et vurderingsgrunnlag for om vi bør søke om midler til forprosjekt for 
paraidrettssenter. Vurderingsgrunnlaget legges frem på styreseminaret i august, 
og en del av grunnlaget må se på muligheten av samarbeid med omkringliggende 
idrettskretser. 

Neste styremøte er styreseminar 25.-26. august på Thon hotell Lillestrøm.  

Kjetil Bakke, 2. nestleder 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 


